
Title (en)
Filing device for compact disc booklets.

Title (de)
Ablageelement, insbesondere für CD-Texthefte.

Title (fr)
Dispositif de rangement poru livret de disque compact.

Publication
EP 0640494 A1 19950301 (DE)

Application
EP 94112887 A 19940818

Priority
DE 9312636 U 19930824

Abstract (en)
The invention relates to a filing device for the storage, in folder or book form, of information sheets (11, 12), especially booklets (12), relating to
compact discs in the form of a sheet-shaped support (2), which can be or is stitched via a stitching edge (4) into a protective cover (16) and is
provided with at least one insertion pocket (3), which is masked by a retaining strip (8) on its outside, at the margin remote from the aperture (5) of
the insertion pocket (3). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Ablageelement für ein mappen- oder buchförmiges Aufbewahren von Informationsblättern (11, 12), insbesondere
Textheften (12), zu Compactdiscs in Form eines blattförmigen Trägers (2), der über einen Heftrand (4) in einen Schutzdeckel (16) einheftbar oder
eingeheftet ist, und der mit wenigstens einer Einschubtasche (3) versehen ist, die auf ihrer Außenseite an der der Öffnung (5) der Einschubtasche
(3) abgekehrten Kante mit einer Haltelasche (8) überdeckt ist. <IMAGE>
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